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Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Renovatie Rosariumn  
 
Venlo,  23 december 2022 
 

 
Geacht college, 
 
Het Rosarium is een beeldbepalend historisch stuk groen in de oude binnenstad van Venlo. Zolang er  
rond het Rosarium mensen wonen wordt dit park gekoesterd en mede onderhouden door diezelfde 
bewoners. Het is tenslotte hun en ons park. Niet voor niets vind de jaarlijkse 4 mei Dodenherdenking 
plaats in dit park, verwijzend naar de historische betekenis van dit unieke park. 
 
Slecht onderhoud maakt renovatie noodzakelijk voeg daarbij de grote mate van (drugs)overlast en de 
verloedering van dit historische Rosarium is een feit. 
De VVD-fractie juicht de inspanningen van de gemeente toe om het park te renoveren en de 
voortvarende start die op 1 december is gemaakt. Echter dienen omwonenden vooraf gehoord te 
worden en moet overleg plaats hebben over de herinrichting van dit park waarbij de historische 
uitstraling kan worden geborgd en de overlast tot een minimum beperkt zal worden voor de 
toekomst. 
 
De VVD-fractie stelt u naar aanleiding van o.a. het artikel in De Limburger van vandaag de volgende 
vragen. 
 

1. In genoemd krantenartikel geeft de voorzitter van de stichting Venloos Rosarium dat er tot 
nu toe niet of nauwelijks overleg is geweest betreffende deze renovatie. De gemeente 
bestrijdt dit. Graag horen wij hoe de gemeente dit ziet. Heeft er wel of geen overleg 
plaatsgevonden en zo ja met wie? 

2. De brieven en de door u genoemde beantwoording zijn niet gedeeld met de Raad. Graag 
uitleg waarom niet. 

3. U schrijft in dit krantenartikel dat beantwoording van de brief in het nieuwe jaar plaats gaat 
vinden. Bent u het met ons eens dat er alvorens er gestart werd al overeenstemming plaats 
had moeten vinden met omwonende en de genoemde stichting? Zo ja, waarom is dit niet 
gebeurd? 

4. Is het College bereidt alsnog met de omwonenden en de Stichting Venloos Rosarium om tafel 
te gaan om snel te komen met een plan waar alle betrokkenen zich in kunnen vinden? Het is 
immers over 5 maanden weer 4 mei. 

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
 
VVD fractie 
 
Peter Bastiaens 
 


